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Trafikudvalget har i brev af 28. januar 2010 stillet mig følgende spørgsmål 801 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 801:

"Ønsker ministeren stadig at fastholde, at Banedanmark ikke har trukket for-
handlingerne om salg eller leje af Tønder-Tinglev-banen unødigt i langdrag, ef-
ter at det i svar på spørgsmål 516 af den 25. april 2008 bl.a. hedder, at stræk-
ningen Tønder-Tinglev endnu ikke er blevet genåbnet for trafik på trods af Tra-
fikstyrelsens indstilling, der anbefaler Banedanmark at indlede en proces med 
henblik på at interesserede operatører kan køre på banen, og at det i samme 
svar oplyses, at to interessenter havde henvendt sig med ønske om jernbane-
drift på Tønder-Tinglev-banen, men at en afklaring først ville kunne ventes i 
løbet af 2009, og i betragtning af at én af ansøgerne, Dansk Jernbane Aps (det-
tidligere CFL Cargo Danmark) siden er blevet holdt hen med store krav til ud-
rustning af banen?"

Svar:

Ja.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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